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Rada Miejska 

w Rakoniewicach 

 

 

PROTOKÓŁ  Nr  XXII/2012 

 

 

z XXII nadzwyczajnej Sesji VI kadencji Rady Miejskiej w Rakoniewicach, która odbyła się  

w dniu 29 sierpnia 2012r., w Urzędzie Miejskim Gminy Rakoniewice, pokój nr 20,  

osiedle Drzymały 25, Rakoniewice. 

 

Obrady rozpoczęto w dniu 29 sierpnia 2012r., o godz. 09:00, 

zakończono w dniu 29 sierpnia 2012r., o godz. 10:15. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji wzięło udział 14 radnych, 

nieobecnych – 1 radny. 

 

Radni nieobecni nieusprawiedliwieni : 

- Sławomir Olejnik. 

Radni, którzy nadesłali usprawiedliwienia : 

- 0 
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Spoza Rady udział w Sesji wzięli : 

1. Gerard Tomiak – Burmistrz Rakoniewic, 

2. Arkadiusz Pawłowski – Zastępca Burmistrza Rakoniewic, 

3. Jarosław Marciniak – Sekretarz Gminy, 

4. Teresa Kmiecik – Skarbnik Gminy, 

5. Elżbieta Fórmanowicz – Radca Prawny, 

6. Paweł Sobecki. 
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Ewidencja uchwał przyjętych na sesji 
Ewidencja sprawozdań z wykonania uchwał 

Rady 

Przyjęto uchwały Sprawozdanie z wykonania uchwał 

Nr uchwały Na której stronie 

protokołu 

Nr uchwały, której 

dotyczy sprawa 

Na której stronie 

protokołu 

XXII/157/2012 

XXII/158/2012 

XXII/159/2012 

XXII/160/2012 

 

6 – 7 

7 – 8 

8 – 9 

9 - 12  
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Porządek obrad Sesji : 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

4. Podjęcie Uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały Nr XXI/153/2012 Rady Miejskiej w 

Rakoniewicach z dnia 20 lipca 2012r. w sprawie zatwierdzenia 

projektu systemowego pt. „Indywidualizacja procesu nauczania w 

szkołach podstawowych Gminy Rakoniewice”, 

b) zmiany uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na współdziałanie 

gminy Rakoniewice z gminą Grodzisk Wielkopolski i powiatem 

grodziskim w celu przeprowadzenia wspólnego postępowania o 

udzielenie zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej, 

c) zatwierdzenia aktualizacji do Planu Odnowy Miejscowości Wioska, 

d) zmiany budżetu na 2012 rok. 

5. Wolne wnioski i informacje. 

6. Zakończenie obrad. 
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Przebieg XXII  nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Rakoniewicach 

z dnia 29 sierpnia 2012 r. 

Pkt 1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Nadzwyczajna sesja Rady zwołana została na wniosek Burmistrza, zgodnie z art. 20 ust. 3 

ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym Wniosek stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu). 

Otwarcia Sesji dokonał Krzysztof Krawczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Rakoniewicach. Powitał radnych, zaproszonych gości i pozostałe osoby obecne na Sesji. 

 

Stwierdzając prawomocność obrad Przewodniczący poinformował, że na ustawowy skład  

15 radnych w Sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może 

obradować i podejmować Uchwały. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pkt 2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni chcą zgłosić wniosek o zmianę zaproponowanego 

porządku obrad.  

 

Radni nie zgłosili żadnych wniosków wobec czego Przewodniczący przedstawił obowiązujący 

porządek obrad. 
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Pkt 3. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić  zapytanie, interpelację lub 

jakiś wniosek.  

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady, M.Maćkowiak, który przekazał apel mieszkańców 

ulicy 5 Stycznia (ulica łącząca rynek z ulicą Krystyny) o zainteresowanie się sprawą przejazdu 

na tej ulicy, ponieważ przejazd ten należy tylko do ludzi zamieszkujących te ulicę a mimo to 

korzystają z niego inne osoby. 

Wiceprzewodniczący podkreślił również kwestię bezpieczeństwa dzieci. 

 

Radni nie zabrali więcej głosów. 

 

Pkt 4. Podjęcie Uchwał w sprawie:  

A) zmiany uchwały Nr XXI/153/2012 Rady Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 20 lipca 

2012r. w sprawie zatwierdzenia projektu systemowego pt. „Indywidualizacja procesu 

nauczania w szkołach podstawowych Gminy Rakoniewice”, przedstawił Wiceburmistrz, 

A.Pawłowski. 

Gmina Rakoniewice złożyła w Wojewódzkim Urzędzie Pracy w Poznaniu wniosek o 

dofinansowanie projektu systemowego pt. „ Indywidualizacja procesu nauczania w szkołach 

podstawowych Gminy Rakoniewice”, po przekazaniu kopii w/w uchwały do WUP okazało się, 

że uchwała winna zawierać również daty realizacji projektu o czym wcześniej nie było 

wiadomo.  
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W związku z powyższym podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Radni nie zgłosili pytań ani żadnych wniosków, w związku z tym Przewodniczący Rady poddał 

projekt Uchwały pod głosowanie.  

 

Nad projektem Uchwały głosowało 14 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało 14 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXII/157/2012 w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/153/2012 Rady Miejskiej w 

Rakoniewicach z dnia 20 lipca 2012r. w sprawie zatwierdzenia projektu systemowego pt. 

„Indywidualizacja procesu nauczania w szkołach podstawowych Gminy Rakoniewice”, 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

B) zmiany uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na współdziałanie gminy Rakoniewice z 

gminą Grodzisk Wielkopolski i powiatem grodziskim w celu przeprowadzenia wspólnego 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej przedstawił 

P.Sobecki. 

 

Gmina Rakoniewice, Gmina Grodzisk Wielkopolski oraz Powiat Grodziski zdecydowały  

o współdziałaniu w celu przeprowadzenia wspólnego postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na zakup energii elektrycznej do wyznaczonych urządzeń i obiektów gminnych  

i powiatowych, w oparciu o art. 16 ust. 1  ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r.  Prawo zamówień 

publicznych (Dz.U. z 2010 r. Nr 113, poz. 759 ze zmianami). W dniu 30 lipca br.  

swoje uczestnictwo we wspólnym zakupie energii zadeklarowała również Gmina Kamieniec,  
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a 09 sierpnia br.  Gmina Wielichowo. 

Powiększenie grupy zakupowej energii elektrycznej o kolejne dwie gminy pozwoli na 

uzyskanie znacznie większych oszczędności finansowych dla budżetów podmiotów 

zainteresowanych udziałem w przedmiotowym projekcie. Spowodowane jest to zwiększeniem 

zapotrzebowania na energię elektryczną, w wyniku czego uzyska się niższą cenę energii 

elektrycznej w porównaniu do ceny dotychczasowej. 

Spośród współdziałających jednostek, gmina Grodzisk Wielkopolski zadeklarowała wolę 

przyjęcia roli zamawiającego upoważnionego do przeprowadzenia postępowania o 

zamówienie publiczne. 

Szczegóły zasad wspólnego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego zostaną 

określone w porozumieniu spisanym pomiędzy zainteresowanymi jednostkami samorządu 

terytorialnego. 

 

Radni nie zgłosili pytań ani żadnych wniosków do projektu Uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie.  

Nad projektem Uchwały głosowało 14 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało 14 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXII/158/2012 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

C) Projekt Uchwały w sprawie zatwierdzenia aktualizacji do Planu Odnowy Miejscowości 

Wioska przedstawił P.Sobecki. 
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Konieczność zatwierdzenia zaktualizowanego Planu Odnowy Miejscowości Wioska wynika z 

Wytycznych do PROW 2007-2013. Jednym z warunków koniecznych do złożenia wniosku do 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich jest posiadanie odpowiedniego dokumentu, w którym 

wskazane są kierunki rozwoju dla danej miejscowości. W dniu 20 sierpnia  2012 roku 

mieszkańcy wsi Wioska podczas zebrania wiejskiego przyjęli zaktualizowany Plan Odnowy 

stanowiący załącznik do niniejszej uchwały.  

Dokument stanowić będzie załącznik do wniosku o dofinansowanie budowy ścieżki pieszo 

rowerowej Wioska - Rakoniewice 

 

Radni nie zgłosili pytań, żadnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 14 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 14 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXII/159/2012 w sprawie zmiany uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rakoniewice na lata 2011-2019 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

D) Ostatni projekt Uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2012 rok  przedstawiła Skarbnik 

Gminy. 

 

Załącznik nr 1  dochody   

Dz. 801 Oświata i wychowanie    
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Szkoły podstawowe  

Zmiana oznaczenia dotacji dla projektu pn. „ indywidualizacja procesu nauczania w szkołach 

podstawowych Gminy Rakoniewice nr POKL.09.01.02.-30-036/12 . Według harmonogramu 

kwota : 6.500 zł będzie stanowiła wydatki majątkowe, a za tym dotacja też będzie miała 

oznaczenie majątkowe.  

W dochodach zmiana :  zmniejszenie w 801 – 80101 § 2007 – 5.525 zł, § 2009 – 975 zł 

Zwiększenie 801 – 80101 § 6207 – 5.525 zł, § 6209 – 975 zł . 

W wydatkach zmian dokonano w załączniku nr 2 i nr 4 wydatki z UE  

Zmniejszenie wydatków bieżących o kwotę : 6.500 zł  w tym : § 4247 – 5.525 zł, § 4249 – 979 

zł  

Zwiększenie § 6067- 5.525 zł, § 6069 – 975 zł.  

Wydatki budżetu , przesunięcia wydatków między zadaniami    

Dz. 600 Transport i łączność 

Drogi publiczne krajowe   zał nr 2 , 3 

Zmniejszenie wydatków majątkowych na zadanie pn. „ Ścieżka pieszo – rowerowa i ciąg 

pieszo- jezdny na odcinku Rakoniewice -Rostarzewo wzdłuż drogi krajowej nr 32” w kwocie : 

180.000 zł  droga serwisowa dł. ca 0,7 km.  Zadanie wykonano z materiału powierzonego 

przez GDDK w Poznaniu. Pozostały niewydatkowane środki, które przeznacza się na poniższe 

zadanie . 

Drogi publiczne powiatowe zał nr 2, 3,   

 

Radna G.Cielecka odnośnie ścieżki Rakoniewice - Wolsztyn stwierdziła, że w przyszłości 

może powstać wniosek o drugi pas tej ścieżki ponieważ ścieżka ta jest bardzo często 

uczęszczana przez mieszkańców. 

 

Wydatek  majątkowy -  programy i projekty realizowane ze środków pochodzących funduszy 

strukturalnych i Funduszu Spójności  

Zwiększenie wydatków majątkowych o kwotę :  180.000 zł  dla zadania w ramach działania 

413 „ Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju” w zakresie  operacji Odpowiadających 
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warunkom przyznania pomocy w ramach działania „ Odnowa i rozwój wsi” objętego PROW na 

lata 2007-2013  pod tytułem „ Budowa ciągu pieszo-rowerowego wraz z oświetleniem wzdłuż 

drogi powiatowej nr 2755P od miejscowości Wioska do miejscowości Rakoniewice- Etap I, od 

Rakoniewic w kierunku miejscowości Wioska o długości ok.1.800m”. Wydatki przeznacza się 

na koszty poza projektem.  

Konieczność przeznaczenia dodatkowych środków finansowych wynika z przedstawionych 

niżej faktów: 

W wyniku późniejszych podziałów gruntów powstało kilkanaście działek budowlanych 

wymagających wykonania zjazdów do nowo powstałych działek. Stwierdzono niezgodność 

niwelety drogi i niwelety ścieżki z normatywną wartością zjazdu wynoszącą 5%. Wystąpiła 

konieczność zwiększenia ilości podsypki piaskowej grubości 0-70cm. 

Po zebraniu warstwy ziemi urodzajnej na części ciągu powstała wątpliwość pod kątem 

wytrzymałości podłoża gruntowego. Zlecono wykonanie badań gruntowych. Wykonane 

badania potwierdziły brak przydatności gruntu jako podłoża podbudowy. Po uzgodnieniu z 

projektantem zdecydowano o wymianie części gruntu gr. 10cm na podsypkę piaskową. 

Podczas prowadzenia robót budowlanych przy budowie ciągu pieszo rowerowego odkryto 

przepust drogowy, który nie był wkreślony na mapach do celów projektowych. Grunty 

przyległe bezpośrednio do budowanego ciągu ulegają ustawicznemu zalewaniu podczas 

niesprzyjających warunków atmosferycznych. Dodatkowo budowany ciąg pieszo – rowerowy 

utworzy dodatkową zaporę. Zaistniała konieczność wykonania dodatkowego odwodnienia pasa 

drogowego i gruntów przyległych do odkrytego przepustu drogowego. 

Powyższych robót nie dało się przewidzieć na etapie opracowywania projektu budowlanego, 

nie zostały uwzględnione w przedmiarze robót, a ich wykonanie niezbędne jest dla 

prawidłowego wykonania ciągu  pieszo – rowerowego. 

Dz. 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 

Ochotnicze Straże Pożarne zał. nr 2,3, 

1. Zmniejszenie wydatków na usługi internetowe , a zwiększenie wydatków na zakup paliwa, 

kwota zmiany : 2.500 zł    

2. Przesunięcie wydatków planowanych na pozostałe usługi w wysokości : 8.300 zł z 

przeznaczeniem na wydatki majątkowe.  

Wydatki majątkowe   

Zamontowanie nowej stacji selektywnego wywoływania ( powiększona pojemność terminala 

do wysyłania SMS) oraz systemu alarmowania przeciwwłamaniowego w remizie OSP w 
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Rakoniewicach kwota wydatku : 8.300 zł.  

Dz. 750 Administracja publiczna 

UMG  zał. nr 2 i 3  

Zmniejszenie wydatków bieżących planowanych na zakup oprogramowania i przeniesienie do 

wydatków majątkowych  - 7.500 zł. 

Zmniejszenie niewydatkowanych środków z dodatkowego wynagrodzenia rocznego w 

wysokości 277 zł do wydatków w dziale 926 kultura fizyczna . 

Wydatek majątkowy 

Zakup zestawów komputerowych pracujących w sieci UMG  – 7.500 zł 

Dz. 926 Kultura fizyczna i sport 

Obiekty sportowe zał nr 2 

Zwiększenie wydatków o kwotę : 277 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów związanych z 

zawarciem umowy zlecenia z osobą prowadzącą zajęcia na ORLIKU w Rakoniewicach.  

 

Radni nie zgłosili więcej pytań, żadnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu 

Uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 14 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 14 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Uchwała Nr XXII/160/2012 w sprawie zmiany budżetu na 2011 rok stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 
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Pkt 5. Wolne wnioski i informacje. 

Głos zabrał radny J.Bernakiewicz, który zwrócił uwagę na problem dotyczący oświetlenia 

drogi z Wioski. Radny powiedział, że lamp na ścieżce rowerowej jest bardzo dużo a kilka z nich 

się dubluje. Następnie poruszył sprawę oświetlenia ścieżki rowerowej Wioska - Jabłonna. 

Powiedział, że często część lamp nie świeci. Zwrócił się z prośbą aby zająć się tą sprawą. 

Radna K.Lulkiewicz zapytała o plany dotyczące odcinka ścieżki rowerowej Wolsztyn - 

Rostarzewo. 

Burmistrz odpowiedział, że gmina dostała informacje od projektanta z prośbą o interwencję lub 

rozmowę z Dyrektorem GDDKiA w Poznaniu, panem Markiem Napierałą. Burmistrz 

poinformował, że był w GDDKiA, rozmawiał z Dyrektorem i pewne ustalenia już zapadły. W 

tej chwili czekamy na zatwierdzenie projektu. 

Radny B.Chałupka stwierdził, że aby uniknąć kolejnych aktów wandalizmu, młodzież powinna 

być uczulona na kwestię dbania o rynek w Rakoniewicach. 

Radny zapytał czy monitoring znajdujący się na rynku w Rakoniewicach jest całodobowy. 

Burmistrz odpowiedział, że monitoring jest całodobowy. 

Radna G.Cielecka zwróciła się do Burmistrza z pytaniem mieszkańców czy radar w 

Rostarzewie od strony Wolsztyna jest czynny. Radna poinformowała, że kierowcy w tym 

miejscu nie ograniczają prędkości. 

Przewodniczący Rady, K. Krawczyk wyjaśnił, że radary te obsługiwane są przez inspekcje 

transportu drogowego. 

Burmistrz dopowiedział, że prawdopodobnie radar nie jest czynny. 

Na koniec głos zabrał radny W.Bazan, który poprosił by zainterweniować do Powiatowej 
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Dyrekcji Dróg w sprawie wykoszenia drogi Rakoniewice – Tarnowa. Radny zasygnalizował 

również problem związany z dziurami na drodze w Tarnowie. 

 

Nie zabrano więcej głosu.      

 

Pkt 6. Zakończenie obrad.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany, w związku z czym 

ogłosił zakończenie obrad XXII nadzwyczajnej Sesji VI kadencji Rady.   

 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Rakoniewice, dnia 05 września 2012r. 

Przewodniczący Rady  

Krzysztof Krawczyk 

 

.......................................... 

 

Protokolant  

Izabela Czaja 

.......................................... 


